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PROTOKÓŁ Nr XXIII/09                                                                                          
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               
odbytej w dniu 23 kwietnia 2009r.  

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1330. 

I. Obecność                                                                                                  
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 13 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                
W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, 

zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. 

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)                                                 
1. Sprawy regulaminowe:                                                                                         
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                          

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę,                                                                             

c) przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 

lutego 2009r.                                                                                                  

2. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                                        
3. Zmiany w prawie oświatowym.                                                                         
4. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego SPSP w Goleniowie 
za okres od 01.01 do 31.12.2008r.                                                               
a) stanowisko Zarządu,                                                                                    

b) stanowiska Komisji.                                                                                    

5. Informacja o ofercie edukacyjnej w naborze do szkół 
ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2009/2010 (stan na marzec 
2009r.)                                                                                                                  
a) stanowisko Zarządu,                                                                                     

b) stanowiska Komisji.                                                                                

6. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                            
a) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego za rok 2008 w Samodzielnym Publicznym Szpitalu 

Powiatowego w Goleniowie,                                                                                             
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b) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca 

uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2009r.,                                                                                                                                                

c) przystąpienia do programu „Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez 

programy stypendialne” w ramach Działania 2.2 Zintegrowanego 

Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego,                                                      

d) zasad przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie 

szans edukacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnalzjalnych 

prowadzonych i dotowanych przez Powiat Goleniowski w roku szkolnym 

2008/2009,                                                                                                    

e) udzielenia pomocy finansowej Gminie Kamień Pomorski oraz zmian                  

w budżecie Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok,                                                            

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Goleniowskiego na 2008r. i udzielenie absolutorium Zarządowi 
Powiatu.                                                                                                                                         
a) stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                                               

b) stanowisko Komisji Rewizyjnej,                                                                               

c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej,                                                       

d) stanowiska pozostałych Komisji,                                                                  

e) stanowiska Klubów Radnych i radnych,                                                                

f) dyskusja,                                                                                                     

g) głosowanie nad Sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Goleniowskiego za 2008r.,                                                                                            

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 

Powiatu w Goleniowie.                                                                                   

8. Blok informacyjny:                                                                           
a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                                    

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                      

9. Wolne wnioski.                                                                                   
10. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                                                         
11. Zamknięcie obrad. 

III. Przebieg obrad.                                                                                                  

Ad.1.a.                                                                                
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXIII 

sesji Rady Powiatu, powitał radnych, gości zaproszonych, sekretarza, 

skarbnika oraz radcę prawną, a następnie stwierdził w oparciu o listę 

obecności, że obecnych jest 13 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący W. Kaleczyc poprosił wszystkich zebranych               

o powstanie i uczczenie minutą ciszy ofiar tragedii w Kamieniu 

Pomorskim. 
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W dalszej części otwarcia obrad Przewodniczący Rady złożył życzenia  

radnemu Wojciechowi Włodarczykowi, który właśnie w tym dniu 

obchodził swoje imieniny. 

Ad.1.b.                                                                                                             
Starosta Tomasz Stanisławski zgłosił wycofanie z porządku obrad pkt 3 tj. 

Sprawozdania z przeprowadzonej reorganizacji Starostwa Powiatowego              

w Goleniowie w związku z pewnymi uwagami Komisji Rady do niniejszego 

sprawozdania. Starosta dodał, że sprawozdanie to zostanie uzupełnione           

o dodatkowe informacje i przedstawione radnym na następnych 

posiedzeniach Komisji.   

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 13 

radnych. 

Godz. 1210 – przybył radny Mieczysław Bździuch i radny Zygmunt Heland 

– stan Rady 15. 

Następnie Starosta zaproponował wprowadzenie trzech projektów uchwał 

i tak w pkt 6c podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do programu 

„Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne”               

w ramach Działania 2.2 Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 

Regionalnego.                                                                                                      

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 15 

radnych. 

W pkt 6d podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania                          

i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla 

uczniów szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat 

Goleniowski w roku szkolnym 2008/2009.                                                                          

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 15 

radnych. 

W pkt 6e podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Kamień Pomorski oraz zmian w budżecie Powiatu Goleniowskiego 

na 2009 rok.                                                                                                        

Za zaproponowaną zmianą głosowało 14 radnych 1 wstrzymał się od 

głosowania – w obecności 15 radnych. 

Ad.1.c.                                                                                                                  
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół               

z XXII sesji Rady Powiatu, odbytej w dniu 26 lutego 2009r. był do wglądu 

w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał czy są uwagi do 

powyższego protokołu?  
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Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem protokołu z XXII 

sesji Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

Ad.2.                                                                                                        
Radny Józef Bednarz ponowił swoją interpelację w sprawie zlikwidowania 

szafki energetycznej zlokalizowanej na środku chodnika przy ul. Matejki   

w Goleniowie. Skrzynka ta jest pod stałym napięciem 380V i stwarza 

realne zagrożenie dla zdrowia i życia przechodniów. Starosta wystąpił już 

w tej sprawie do kierownictwa Enei w Goleniowie jednak odpowiedź, którą 

otrzymał jest nie na temat.   

Godz. 1215 – przybyła radna Anna Fedorczuk-Smolira- stan rady 16 

Radna Danuta Domaradzka:                                                                            

a) stwierdziła, iż do dnia dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi na 

zapytanie złożone w miesiącu listopadzie 2008r. dot. jak długo osoba 

bezrobotna może być zarejestrowana w urzędzie pracy?                                                  

b) zwróciła się z prośbą do Starosty o spowodowanie odkrzaczenia 

pobocza drogi na odcinku Maszewo-Wisławie.                                                                                                                    

Radny Sylwester Górzny w imieniu mieszkańców domów jednorodzinnych 

i działkowiczów zwrócił się o wykonanie utwardzenia pobocza drogi 

wzdłuż ul. Nowogardzkiej w Goleniowie, aż za tory kolejowe.  

Radny Zygmunt Heland zwrócił się z prośbą do Starosty o odkrzaczenie 

pobocza drogi na odcinku około 2 km Strzelewo-Węgorza oraz wycięcie 

drzew, które utrudniają widoczność dla skręcających ze Strzelewa na 

Kościuszki w lewo przy skrzyżowaniu dróg przy kurnikach Drobimexu. 

 Ad.3.                                                                                                                                                                  
Wicestarosta Tomasz Kulinicz zapytał radnych, czy mają pytania do 

materiału dot. zmian w prawie oświatowym, który stanowi zał. nr 3 do 
protokołu.  

Radni pytań nie zadali. Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowisk stałych Komisji Rady. 

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                  

i Oświaty poinformowała, że Komisja materiał ten zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował, iż obie Komisje również przedstawiony materiał dot. zmian 

w prawie oświatowym zaopiniowały pozytywnie.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem materiału Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 

Ad.4.                                                                                               
Sprawozdanie z wykonania planu finansowego SPSP w Goleniowie za 

okres od 01.01 do 31.12.2008r. stanowi zał. nr 4 do protokołu 

Ad.4.a.                                                                                                             
Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił stanowisko Zarządu do 

powyższego sprawozdania. Stanowisko to stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad.4.b.                                                                                                          
Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                

i Oświaty poinformował, że Komisja sprawozdanie to zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował, iż obie Komisje również zaopiniowały pozytywnie 

przedstawione sprawozdanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem materiału dot. 

zmian w prawie oświatowym Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 

16 radnych. 

Ad.5.                                                                                            
Informacja o ofercie edukacyjnej do szkół ponadgimnazjalnych na rok 

szkolny 2009/2010 (stan na marzec 2009)” stanowi zał. nr 6 do 

protokołu.                                          

Stanowisko Zarządu Powiatu do materiału „Informacja o ofercie 

edukacyjnej w naborze do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 

2009/2010 (stan na marzec 2009r)” przedstawił Wicestarosta T. Kulinicz. 

Stanowisko stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Radna G. Rybicka poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty materiał został zaopiniowany pozytywnie. 

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury 

informacja została zaopiniowana pozytywnie.  

W wyniku głosowania za przyjęciem informacji Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
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Ad.6.a.                                                                                                      
Projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego za rok 2008                     

w Samodzielnym Publicznym Szpitalu Powiatowym w Goleniowie 

stanowiący  zał. nr 8 do protokołu przedstawił Starosta T. Stanisławski.  

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury 

niniejszy projekt uchwały został również zaopiniowany pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały                         

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania 

sprawozdania finansowego za rok 2008 w Samodzielnym Publicznym 

Szpitalu Powiatowym w Goleniowie Rada głosowała jednogłośnie,                      

w obecności 16 radnych.  

UCHWAŁA Nr XXIII /242/09 stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad.6.b.                                                                                                                  
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2009 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009r., stanowiący zał. nr 10 do protokołu przedstawił 

Starosta. 

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury 

niniejszy projekt uchwały został również zaopiniowany pozytywnie.  

W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 

UCHWAŁA Nr XXIII /243/09 stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad.6.c.                                                                                                   
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do programu „Wyrównywanie 

szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne” w ramach Działania 

2.2 Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego, 

stanowiący zał. nr 12 do protokołu przedstawił Wicestarosta T. Kulinicz.                                                                                                    
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Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury 

niniejszy projekt uchwały został również zaopiniowany pozytywnie.  

W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do 

programu „Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy 

stypendialne” w ramach Działania 2.2 Zintegrowanego Programu 

Operacyjnego Rozwoju Regionalnego Rada głosowała jednogłośnie,                        

w obecności 16 radnych. 

UCHWAŁA Nr XXIII /244/09 stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad.6.d.                                                                                                                              
Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania i przekazywania 

stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 

szkolnym 2008/2009 stanowiący zał. nr 14 do protokołu  przedstawił 

Wicestarosta T. Kulinicz.                                                                             

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Radny K. Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

połączonych Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury 

niniejszy projekt uchwały został również zaopiniowany pozytywnie.  

W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zasad 

przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans 

edukacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez 

Powiat Goleniowski w roku szkolnym 2008/2009 Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 16 radnych  

UCHWAŁA Nr XXIII /245/09 stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad.6.e.                                                                                                     
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kamień 

Pomorski oraz zmian w budżecie Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok. 

stanowiący zał. nr 16 do protokołu przedstawił Starosta T. Stanisławski                                        

Radna G. Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Radny K. Lembas stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury nie był omawiany niniejszy 
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projekt uchwały dlatego też Komisja nie zajęła w powyższej sprawie 

stanowiska.  

Radny Wojciech Włodarczyk stwierdził, że kiedy zdarzają się duże 

medialne nieszczęścia wtedy wszyscy o nich słyszymy i pomagamy takim 

potrzebującym, natomiast zdarzają się nieszczęścia małe, ale tak samo 

tragiczne, o których mało kto wie i dlatego apeluje, aby również o małych 

zdarzeniach losowych nie zapominać, czy przechodzić obok nich 

obojętnie. Radny opowiedział o zdarzeniu, które miało miejsce 

praktycznie w tym samym czasie, co pożar budynku mieszkalnego                      

w Kamieniu Pomorskim. W gminie Maszewo w pewnej rodzinie jeden               

z braci wjechał motorowerem pod jadący samochód i stracił lewą nogę,              

a drugi chłopiec jego brat od urodzenia ma krótszą nogę z powodu 

ciągłych stanów zapalanych kości. Radny zwrócił się z prośbą by  

pamiętać i pomagać potrzebującym, czy poszkodowanym, chociażby 

wskazywać im gdzie osoby pokrzywdzone mogą znaleźć pomoc i wsparcie, 

czy to w gminnych ośrodkach pomocy, czy PCPR.  

W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy Gminie Kamień Pomorski oraz zmian w budżecie Powiatu 

Goleniowskiego na 2009 rok, Rada głosowała następująco 15 radnych 

głosowało za 1 wstrzymał się od głosowania, w obecności 16 radnych.  

UCHWAŁA Nr XXIII /246/09 stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Godz. 1230 – 1250 – przerwa w obradach sesji. 

Godz. 1250 – obrady sesji opuścił radny Józef Korkosz, natomiast przybył 

radny Mirosław Guzikiewicz – stan Rady 16. 

Ad.7.                                                                                            
Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2008r. 

stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Ad.7.a.                                                                                                   
Starosta T. Stanisławski przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu do 

sprawozdania z realizacji budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2008r. 

Stanowisko to stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Ad.7.b.                                                                                                
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie przy 1 głosie 

wstrzymującym się. Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

dogłębnie przeanalizowała materiał dot. wykonania budżetu za 2008r. 

Komisja zwróciła uwagę na wiele poczynionych działań Skarbnika                     

i Zarządu w zakresie nie dopuszczania do dalszego zadłużenia Powiatu                 
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i z tego tytułu Komisja dziękuje Zarządowi Powiatu, że ten nie zaciągnął 

kredytu w 2008r. na potrzeby bieżące.  

Ad.7.c.                                                                                                   
Starosta T. Stanisławski odczytał uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Nr XVII/31/2009 z dnia 

25.03.2009r. w sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania Zarządu 

Powiatu w Goleniowie z wykonania budżetu za 2008 rok. Uchwała RIO 

stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

Ad.7.d.                                                                                            
Radna Gizela Rybicka Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                      

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie, przy 1 głosie 

wstrzymującym zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu 

Powiatu Goleniowskiego za 2008r.   

Radny Mirosław Guzikiewicz Przewodniczący Komisji Budżetu                             

i Infrastruktury poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej było omawiane 

sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2008r.                  

i zostało ono zaopiniowane pozytywnie.  

Ad.7.e.                                                                                                         
Radny Czesław Siwek odczytał stanowisko Klubu Radnych Lewicy                   

i Demokratów, które stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Radna Gizela Rybicka zabrała głos w imieniu Klubu Radnych Polskiego 

Stronnictwa Ludowego i poinformowała, że Klub pozytywnie zaopiniował 

powyższe sprawozdanie. 

Radny Mirosław Guzikiewicz w imieniu Klubu Platformy Obywatelskiej                 

poinformował, że Klub pozytywnie zaopiniował sprawozdanie                         

z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2008r.  

Ad.7.f.                                                                                                    
Radni nie podjęli dyskusji nt. Sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Goleniowskiego za 2008r.    

Ad.7.g.                                                                                              
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie Sprawozdanie        

z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2008r.  

 W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania              

z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2008r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
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Ad.7.h                                                                                               
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc zapytał, czy Komisje mają 

jakieś uwagi do projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Zarządu Powiatu w Goleniowie, który stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał 

wnioski Komisji dot. absolutorium w kwestii trzech tematów tj. wydatków 

na inwestycje, promocję i wynagrodzenia.  

Z powyższej analizy wynika, iż wynagrodzenia wzrosły w okresie luty 

2008r.  - luty 2009r. od 11,44% do 50,45% tj. kwota 1.500 zł. średnie 

wynagrodzenie około 16%.  

Wynagrodzenie Zarządu Powiatu wzrosło o 25% bez wynagrodzenia 

Starosty    i radnych będących członkami Zarządu. 

W 2009r. wzrost wynagrodzeń cechował się dużą rozbieżnością na 

analizowanych stanowiskach od 1,43% do 18,74%. 

Wzrost wynagrodzeń naczelników również cechuje się dużymi 

rozbieżnościami i wyniósł od 13,98% do 50,45% przy średniej 22,62% 

wzrostu wynagrodzeń. 

Komisja Rewizyjna stwierdza, że planowany wzrost regulacji 

wynagrodzeń nastąpił przede wszystkim dla kadry zarządzającej, a nie 

dla pracowników szeregowych gdzie podstawa wynagrodzeń jest dużo 

niższa.  

W trakcie kontroli stwierdzono, iż naczelnik wydziału WRIP otrzymuje 

dodatek specjalny w wysokości 652 zł miesięcznie na czas prowadzenia 

sekcji „Aktualności” strony internetowej Powiatu Goleniowskiego, który 

zdaniem Komisji jest nienależny i powinny być te obowiązki wykonywane 

w ramach obowiązującego etatu w wydziale. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady W. Kaleczyc odczytał  

uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                   

w Szczecinie Nr XXV/76/2009 z dnia 08.04.2009r. w sprawie wydania 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie                        

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Goleniowie                   

z tytułu wykonania budżetu za 2008r. Uchwała RIO stanowi zał. nr 23 
do protokołu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedłożony projekt  

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu                    

w Goleniowie. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za udzieleniem absolutorium 

dla Zarządu Powiatu w Goleniowie za 2008r. głosowało 11 radnych, 5 

wstrzymało się od głosowania, w obecności 16 radnych. 

UCHWAŁA Nr XXIII /247/09 stanowi zał. nr 24 do protokołu. 

Starosta T. Stanisławski podziękował Radzie Powiatu za udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu. Starosta dodał, że absolutorium jest 

oceną działalności Zarządu. Niejednokrotnie Zarząd był motywowany 

przez Komisje do podwyższania wynagrodzeń pracowników Starostwa                     

i w ocenie Komisji Rewizyjnej wygląda to nienajlepiej ale należy wziąć pod 

uwagę fakt, iż pracownik, który ma wyższe pobory to przy takiej samej 

procentowej podwyżce otrzyma większą kwotę od tego, który ma pobory 

niższe. Jeżeli natomiast chodzi o inwestycje, to rok 2008 był rokiem gdzie 

w zasadzie były przygotowywane główne inwestycje, które w roku 

bieżącym będą rozpoczęte. Starosta stwierdził, że dość długo trwają 

procedury dot. inwestycji aczkolwiek Zarząd nie poprzestaje nad tym co 

ma zapisane w wieloletnim planie inwestycyjnym i Zarząd w dalszym 

ciągu podejmować będzie działania w kierunku rozwoju powiatu.  

Ad.8.a.                                                                                                          
Starosta T. Stanisławski poinformował, że Informację z działalności 

międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie w okresie od 17.02.2009r. 

do 09.04.2009r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Informacja stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Radna Danuta Domaradzka zwróciła uwagę, iż Zarząd wyasygnował                   

z budżetu powiatu kwotę 1.900 zł na zakup pucharów, medali oraz 

nagród rzeczowych dla uczestników II Powiatowej Ligii Gimnazjalnej 

Koszykówki – Memoriał Artura Deca, natomiast odmówił częściowego 

wsparcia finansowego  na ufundowanie sztandaru dla Związku Inwalidów 

Wojennych RP. Radna zwróciła się do Zarządu z prośbą aby raz jeszcze 

sprawa dofinansowania sztandaru dla Związku Inwalidów Wojennych RP 

stanęła na Zarządzie Powiatu. Radna dodała, że nigdy nie odważyłaby się 

odmówić wsparcia temu Związkowi, bo dzięki tym właśnie ludziom 

możemy dzisiaj tutaj być.  

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że w tej sytuacji temat wróci 

ponownie na Zarząd Powiatu. 

Radny Czesław Siwek zapytał o pkt 4 na str. 11 informacji, w którym 

mówi się o zwiększeniu planu wydatków Wielofunkcyjnej Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej w Mostach o kwotę 10.000 zł                                

z przeznaczeniem na dostosowanie pomieszczeń (wymiana drzwi, 

zamontowanie kraty, łącze internetowe i telefoniczne, zamontowanie 

alarmu) oraz zakup wyposażenia (szafy na akta osobowe i dokumenty). 
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Radny zapytał po co wydawać środki na remont, skoro mają być 

budowane nowe placówki, jak to się ma do zadań inwestycyjnych 

powiatu?  

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że w Wielofunkcyjnej Placówce 

Opiekuńczo-Wychowawczej w Mostach było włamanie i dlatego jest 

potrzeba wydatkowania 10.000 zł na dostosowanie placówki do 

normalnego funkcjonowania.  

Radny Józef Bednarz wniósł o wyasygnowanie z budżetu Rady kwoty 

1.000 zł na sztandar dla Związku Inwalidów Wojennych RP.  

Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych, 1 wstrzymał się od 

głosowania, w obecności 16 radnych.  

Radny Zygmunt Heland zwrócił się z pytaniem do Starosty w sprawie 

Pana Zygmunta Wołyńskiego, który zwrócił się do Zarządu Powiatu                 

z prośbą o wyasygnowanie pewnej kwoty na turniej bokserski, który miał 

się odbyć w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie. Do turnieju 

nie doszło ponieważ Z-ca Dyr. ZSP w Goleniowie Pan Karmazyn 

przedstawił kalkulację za wynajęcie hali jak dla podmiotu komercyjnego, 

natomiast Pan Z. Wołyński robi to społecznie, zdaniem radnego Pan 

Wołyński został potraktowany niepoważnie.  

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział radnemu Z. Helandowi, że Zarząd 

Powiatu nie jest władny do ustalania, czy dyktowania dyr. ZSP                          

w Goleniowie cen na wynajem hali sportowej. Dodatkowo Wicestarosta 

dodał, że Pan Wołyński był poinformowany, że nie będzie mógł bezpłatnie 

wynająć hali. Po otrzymaniu umowy wynajmu od z-cy dyr. ZSP Pana 

Karmazyna wystosował pismo, w którym poinformował, że nie będzie 

mógł zorganizować turnieju bokserskiego ze względu na wysoki koszt 

wynajmu hali. Na zakończenie Wicestarosta powiedział, że raz jeszcze 

zorientuje się dlaczego Pan Wołyński z tej imprezy zrezygnował.  

Ad.8.b.                                                                                              
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował Radę, iż na jego ręce 

wpłynęło pismo Przewodniczącego Rady Powiatu w Kamieniu Pomorskim  

Pana Mariusza Wawrzyńskiego z podziękowaniami za okazane 

współczucie i wsparcie dla pogorzelców z Kamienia Pomorskiego. Pismo 

to stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

Przewodniczący Rady przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych wraz z zeznaniami podatkowymi do dnia 30 

kwietnia 2009r.  
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Następnie Przewodniczący poinformował, że odbyło się spotkanie 

Przewodniczącego Rady Powiatu z Przewodniczącymi Rad Gmin z Powiatu 

Goleniowskiego, w  spotkaniu tym uczestniczyli również Starosta                      

i Wicestarosta oraz naczelnicy wydziałów. Spotkanie to było poświęcone 

głównie sprawom dróg i ścieżkom rowerowym. 

Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady wpłynęły dwie 

skargi Pana Marka Machnickiego, które zgodnie z przyjętymi 

procedurami przekazuje do Komisji Rewizyjnej w celu zbadania ich 

zasadności. Skarga z dnia 16.04.2009r. stanowi zał. nr 27 do protokołu, 
a skarga z dnia 28.04.2009r. stanowi zał. nr 28 do protokołu oraz 
skarga Pana Leszka Ozimka skierowana do Wojewody 

Zachodniopomorskiego na postępowanie Rady Powiatu. Skarga ta 

stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

Ad.9.                                                                                                  
Radna Gizela Rybicka wniosła o zorganizowanie w 10 rocznicę istnienia 

powiatów uroczystej sesji Rady Powiatu z udziałem wszystkich radnych                     

z poprzednich kadencji.  

 Wicestarosta Tomasz Kulinicz zaprosił w imieniu Burmistrza Nowogardu 

wszystkich radnych na obchody 700-lecia miasta Nowogard, które 

rozpoczną się 30 kwietnia br. i będą trwały przez cały długi weekend.  

Ad.10.                                                                                                 
Starosta T. Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli 

odpowiedzi na piśmie. 

Ad. 11.                                                                                                
Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu 

W. Kaleczyc o godz. 1330 dokonał zamknięcia XXIII sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

  Witold Kaleczyc  

 

 

Protokołowała:                                                                                                      

Agata Ostrowska  

 

Goleniów dnia 12 maja 2009r.  
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